
Lokaal Overleg Kinderopvang 

VERSLAG 29 november 2018 

Aanwezig:  

Ingrid Bergiers – Onthaalouder/Voorzitter 

Marleen Vercaigne – Onthaalouder 

Karine Vanderoy – Onthaalouder 

Leen De Rudder – Gezinsbond 

Melanie De Roeck – Kinderdagverblijf Solheide  

Marijke De Rudder – Dienst Welzijn (verslag)  

 

Verontschuldigd:    

Isabelle Znamensky – Dienst Landelijke Kinderopvang 

An De Rudder – ouder  

Jenny Ockerman – directeur Sint-Clemensschool 

Olivier Verhoeven – ouderraad Sint-Clemensschool 

Ben Holderbeke – Dienst vrije tijd, coördinator jeugd & gezin 

Eva De Bleeker – Schepen Kinderopvang & Gezin 

Agenda: 
 

1. Verslag 20 september 2018: opvolging 

Geen opmerkingen ontvangen. Het verslag wordt goedgekeurd. 

 

2. Beleid 

2.1.  Subsidiereglement ondersteuning kinderopvang 0-3 jaar: evaluatie 

Zoals afgesproken in 2017 bij de bespreking van het ontwerp van reglement voor ondersteuning van 

de kinderopvang plannen we een evaluatie in het najaar van 2018 zodat eventuele aanpassingen 

kunnen gebeuren. De toepassing ervan vervalt op 31/12/2018 en het is dan aan de gemeenteraad 

om het reglement al dan niet (gewijzigd) terug goed te keuren. 

 

We overlopen de opmerkingen/suggesties die destijds geformuleerd werden en formuleren aanvullend 

nog een aantal punten die opgenomen kunnen worden in het advies hierover. 

 

 Speelgoed en materiaaltoelage:  

o Herhaling van de vraag om voor elke opvanglocatie dezelfde toelage te voorzien. 

Inkomensgerelateerde opvang krijgt elders al bijkomende ondersteuning – onthaalinitiatieven 

die werken met vrije prijs worden als het ware gediscrimineerd in ondersteuning naar de 

kinderen toe. Elk kind is evenwaardig, dus elke opvang heeft zeker voor de 

ondersteuningstoelage recht op hetzelfde. 
 

o Suggestie om deze te vervangen en jaarlijks aantal huisvuilzakken aan te bieden >> je kan 

deze ook aankopen met de materiaaltoelage dus keuzevrijheid behouden aub 
 

 Starterspremie:  

o goede afspraken maken met OCMW (Overijse) die dienst kinderopvang heeft. Initiatieven die 

daarbij aansluiten, krijgen heel wat materiaal in bruikleen bij de opstart + kunnen daarnaast 

nog aanspraak maken op starterssubsidie. Eigenlijk wordt men op die manier dubbel 

ondersteund en met hogere bedragen dan bij vrije prijs + is iets wat vb. de landelijke 

kinderopvang ook niet kan bieden en een rol kan spelen bij keuze van dienst waar men 



aansluit >> suggestie om zelf ook materiaal in bruikleen te geven in plaats van geld – kan 

gemeente dit ergens voorzien en stockeren?  

 

o Geven voor het aantal vergunde plaatsen of beter nog: voor het aantal effectief ingevulde 

plaatsen na 6 maand werking 

 

o Waarom wordt ook hier onderscheid gemaakt tussen beide systemen (IKG en vrije prijs)? 

 

o Waarom geen investeringssubsidie voor bestaande initiatieven die na verloop van tijd ook 

bedjes, eetstoelen,… dienen te vervangen?  

 

 Controlemaatregelen – slotbepaling: minimaal 5 jaar aanpassen naar 8 jaar, zo kan je een beetje 

vermijden dat mensen starten om hun eigen kinderen op te vangen en stoppen wanneer deze naar 

school gaan en ondertussen een premie op zak steken. 
 

 Over een subsidiëring bij uitbreiding van het aantal kindplaatsen: een uitbreiding kan pas plaats 

hebben ifv de beschikbare oppervlakte van de opvangruimte alsook de draagkracht van de 

onthaalouder. Het laatste punt is subjectief: wie gaat hierover oordelen? De kwaliteit van de 

opvang mag niet ondergeschikt zijn aan een bijkomende financiële steun. 
 

 Waarom ook niet een subsidie voorzien voor organisatoren van naschoolse opvang?  

 

 Gezinsbond ontvangt nu een projectsubsidie vanuit ‘jeugd’ voor organisatie van het 

sinterklaasfeest – zal dit in de toekomst zo blijven? Is er link met domein kinderopvang of zou dit 

enkel van toepassing zijn bij vb. organisatie van een babysitdienst? (momenteel geen vrijwilliger 

bereid om deze dienst te organiseren in Hoeilaart. 
 

Suggesties of bedenkingen die kunnen opgenomen worden in het advies mogen nog tot eind 2018 

aan Marijke bezorgd worden zodat voorstel van advies begin januari kan bezorgd worden ter 

goedkeuring. 

 

2.2.  Evaluatie werking LOK en aanbevelingen voor nieuwe legislatuur 

We informeren naar een aantal werkpunten en suggesties om mee te nemen voor de toekomstige 

organisatie van het LOK dat ook in de toekomst een verplicht adviesorgaan blijft. 
 

 Frequentie bijeenkomsten: 3 à 4 keer per jaar voldoende tenzij er nood is aan extra bijeenkomst 

 Samenstelling LOK: Zeker nood aan meer diverse vertegenwoordiging zodat ook de agenda en 

inhoud van de bijeenkomsten ruimer wordt: 

 diensten vrije tijd: vakantiewerkingen en andere buitenschoolse opvang 

 scholen en ouderraden: problematiek voor- en naschoolse opvang 

 (sociale dienst) OCMW: kansengroepen 

 (groot)ouders 

 Huis van het Kind – sociaal huis > loket kinderopvang 

 Opvanginitiatieven blijven uiteraard vertegenwoordigd – voor de zelfstandige opvang 

blijft het ‘lerend netwerk’ voor ervaringsuitwisseling, informatie,… wat niet tijdens LOK 

behandeld moet worden. 

 Thema’s die meer aan bod moeten/kunnen komen: 

o Ondersteuning bestaande initiatieven en aantrekken nieuwe initiatieven 

o Nadenken rond opvang vanaf 3 jaar:  

 Nood aan IBO, huiselijke sfeer,…  

 Naschoolse opvang – huiswerkbegeleiding 

 Wat met decreet naschoolse opvang? 

 Vakantiewerkingen  



 Werkgroepen maken – vertegenwoordiging in… ? 

o Vakantiewerkingen 0-3/3-12 

o Werkgroep Kinderen in kansarmoede (bestaat al – vertegenwoordiging kinderopvang?) 

o Werkgroep buitenschoolse opvang op te richten? 

+ andere thema’s die aan bod kunnen komen.  

 

2.3.  Buitenschoolse opvang:  

 Vakantiewerking +3 jaar: planning 2019 

Voorbereidingen voor jaarplanning 2019 met aanbod vakantiewerkingen is bijna afgerond en blijft 

vergelijkbaar met die van 2018.  

Coördinator jeugd bekijkt momenteel ook verloning animatoren, deelnameprijs ouders, uitstappen 

en zwemmen, aanbod speelplein en/of grabbelpas, hoe animatorenwerking en –werving 

verbeteren,…   We nodigen Ben volgende keer uit voor toelichting.  

 

 Stand van zaken nieuw decreet + suggesties voor het beleid 

Buitenschoolse opvang: vraag om zo snel mogelijk een overleg op te starten en mogelijkheden te 

onderzoeken voor organisatie van een aantal initiatieven na schooltijd. Kan dit georganiseerd 

worden in de nieuwe sport- en jeugdsite die vlakbij ligt? Is Solheide een mogelijk alternatief mits 

vervoer te organiseren? In kaart brengen welke mogelijkheden er zijn en wat de kostprijs is. 

 

3. Ondersteuning kinderopvang 0-3 jaar: stand van zaken 

 Suggesties voor 2019 i.v.m. vorming, lerend netwerk,..  

o Vorming rond voeding: menu’s, tussendoortjes,… 

o Gezonde binnenlucht (? ging een paar jaar geleden al door) 

o Slaapproblemen bij kinderen 

o Levensreddend handelen (kinderdagverblijf moet attest vernieuwen) 

o Snoezelen? > was minder interesse voor in voorjaar 2018 

o Bib en voorlezen > was ook weinig interesse voor 

> na te vragen wat er vanuit Huis van het Kind georganiseerd wordt dat ook nuttig is 

voor de opvanginitiatieven 

 

 Bevraging opvanginitiatieven 0-3 jaar: voorstel is niet klaar omdat er nog steeds 

andere prioriteiten voorrang kregen.  

 

4. Initiatieven 2018 

 Feest van de Kinderopvang – stand van zaken:  

Momenteel 83 volwassenen en 60 kinderen ingeschreven voor ontbijt (2017: 99 + 64) + 12 zonder 

ontbijt. We vermoeden dat we richting 200 deelnemers gaan aangezien de inschrijvingen nog niet 

afgerond zijn. Leen, Karine, Marleen en Ingrid willen handje komen helpen waarvoor alvast dank. 

Intussen kan je het fotoalbum van het Feest terugvinden via www.hoeilaart.be/fotoalbum  

 

5. Nieuws van en vragen aan de schepen 

/ 

6. Varia 

Ingrid laat weten dat ze, samen met haar dochter, vanaf maart 2019 start met een groepsopvang in 

Overijse. Er werd tevergeefs gezocht naar een geschikt pand hiervoor in Hoeilaart. De opvang wordt 

http://www.hoeilaart.be/fotoalbum


ingericht in de Stationsstraat in het centrum van de gemeente. Daarmee komt ook een eind aan haar 

voorzitterschap van het LOK waarvoor we haar hartelijk danken voor de inzet al die jaren. Misschien 

zien we Ingrid binnenkort als geïnteresseerde ouder lid worden. Ook Ingrid dankte iedereen voor de 

fijne samenwerking al die jaren. 

(tijdens het Feest van de Kinderopvang werd Ingrid in de bloemetjes gezet als dank voor haar inzet – 

ook Jenny kreeg de dag ervoor een ruiker overhandigd waar ze heel blij mee was) 

 

Dankjewel ook aan alle LOK-leden voor jullie aanwezigheid en inzet gedurende de voorbije 

legislatuur. Hoewel de groep de laatste tijd veel kleiner werd, hebben we toch getracht de 

bijeenkomsten zinvol in te blijven vullen en regelmatig advies te formuleren. 

We houden jullie zeker op de hoogte over de toekomstige organisatie van het Lokaal Overleg 

Kinderopvang en hopen dat we ook dan op jouw inbreng mogen rekenen.  

 

 


